

تعهد أخلاقيات النشر
Publishing Ethics Agreement

I/we the undersigned hereby declare that the manuscript entitled

انا / نحن الموقعون أدناه نتعهد بأن البحث المعنون

Submitted to the **Journal of Al-Farabi for Engineering Sciences (JAES)** on the date shown below, to be considered for publication is my/our original work. The ideas, views, innovations and results presented in the above manuscript are totally mine/ours unless otherwise referenced in the text (abiding by international plagiarism standards and intellectual property rights). Work(s) of others necessary for development of ideas presented in this manuscript is/are clearly referenced within the text and accurately listed at its end.

والمقدم الى مجلة الفارابي للعلوم الهندسية بالتاريخ المبين ادناه لغرض النشر هو جهدي/جهدنا الخالص. جميع الأفكار، الآراء، والإبتكارات والنتائج التي يتضمنها البحث أعلاه هي نتاج عملي/عملنا الخالص كلياً بإستثناء ما تمت الإشارة اليه ضمن المتن (بالتماشي مع المعايير العالمية للإستتال ونظام الحقوق الفكرية العالمي). إن أعمال الآخرين الضرورية لتطوير الأفكار ضمن هذا البحث قد تمت الإشارة إليها في متن البحث ووضعت بدقة في قائمة المصادر.

I/We hereby also declare that I/We fully understand the international code of scientific research and publication ethics specified in the JAUC's authors guide and JAUC's website. I/We take full responsibilities for ensuring that my/our work leading to this manuscript and the manuscript itself, during all stages from work to publication, is fully aligned with the international code of scientific research and publication ethics.

وكذلك أتعهد / نتعهد بفهم وبشكل كامل للقواعد العالمية للبحث العلمي وأخلاقيات النشر المعتمدة من قبل مجلة كلية الفارابي للعلوم الهندسية والمبينة ضمن دليل الباحثين والموقع الإلكتروني للمجلة ، كما اتحمل / نتحمل كامل المسؤوليات لضمان بأن العمل الذي أدى إلى انتاج هذا البحث وخلال جميع مراحله هو مطابق تماماً للقواعد العالمية للبحث العلمي وأخلاقيات النشر

Date/ التاريخ : 20 / /

No.	Author(s) Name - أسم الباحث / الباحثين	Affiliation - جهة الإنساب	Signature - التوقيع
1			
2			
3			
4			
5			

To be filled only in case one of the authors is authorized on behalf of the others to signed this agreement

تملاً فقط في حالة كون الباحث الذي قدم البحث مخولاً من قبل باقي الباحثين المشاركين بالبحث لتوقيع التعهد نيابة عنهم

I hereby declare that I am authorized by all co-authors of the above manuscript to sign this agreement on their behalf.
انا اتعهد بأنني الباحث المخول من قبل باقي الباحثين المشاركين معي بهذا البحث للتوقيع على هذا التعهد بالنيابة عنهم .

- Date/ التاريخ :- / / 201
- Name / الاسم :-
- Signature / التوقيع :-